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Interpelacja ws realizacji projektów opartych o partnerstwo publiczno-prywatne 
 

Szanowny Panie Prezydencie 
Proszę o informację czy od roku 2015 do chwili obecnej Miasto Poznań podjęło realizację 
projektów w oparciu o zasadę PPP. Jeśli tak, to proszę o zwięzłą informację dot. tych 
projektów z podaniem ich zakresu, kosztu, harmonogramu oraz wykazu jednostek 
realizujących projekt. 
Proszę także o informację czy Miasto Poznań przygotowuje się do podjęcia projektu w 
oparciu o zasadę PPP. Jeśli tak, to proszę o informację jakiego zadania ma dotyczyć 
projekt(y), jaki jest szacowany koszt realizacji i wstępny harmonogram. 

 
Z wyrazami szacunku, 

 
       Tomasz Kayser 


